
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde den 20. 

november 2024 

Sted: House of Innovation Jernbanegade 27, 6051 Kolding 

10:00 – 14:00 

 

1. Fagfestival 2025 - hvor vi holder åbent bestyrelsesmøde. (gemmes til 

generalforsamling) 
 

2. Udgifter I 2025 – og en status på kassebeholdningen. Som en forberedelse ift. 

generalforsamlingen 

- deltagergebyr for at deltage i årsmøde hos Ergoterapeuterne vil sandsynligvis ligge ca. på 

400,-kr. Lars følger op på tid, sted og program. 21/5, Jane Ellegård som foredragsholder.  

- Kassen stemmer. 

- Fraktionen betaler for festmiddagen på fagkongres. 

- Catharina efterspørger maskinskrevet dokument i bilagsdokumentet, så hun bedre kan 

scanne det ind og videresende det som vedhæftet fil. Vi skal oppe os lidt og samle bilag i en 

samlet mail som vedhæftet fil, der kan åbnes i Word eller anden fil der kan åbnes, til 

Catharina.  

 

3. Yderligere forberedelse af generalforsamlingen – evt. vedtægtsændringer ++ 

Generalforsamling 2025: 27/2 i Nyborg fra 12-18. Vi opretter et Teams-møde til dem der ikke 

kan møde op.  

Vedtægtsændringer: Lars har undersøgt muligheden for at få skrevet Teoretiske Undervisere i 

Fysioterapi ind i vores vedtægter, så det giver dem mulighed for at få meldt sig ind i fraktionen. 

Det kan vi allerede forsvare ved at ændre vores vedtægter til det der står i§26 i DFys´ love. 

 



Skal vi ændre kaldenavn fra ”formand” til ”forperson”? 

Rekruttering til bestyrelsen: Vi mangler fra: UC Syd, Absalon, VIA Holstebro, UCN. Lars vil tage 

kontakt til en KUF tilknyttet skolen i Aalborg. Lars undersøger hvordan medlemstallet hos FKUF 

er fordelt regionalt. Marianne skriver til Nina og Jakob (tidligere medlemmer) om de kan pege i 

retning af nogen fra Absalon. Alternativt tage fat i Klinik koordinator fra Absalon. 

 

4. Fremtidig procedure ift. Nyhedsbrevet. (gemmes til senere) 

 

5. Lars tegner og fortæller om hvad der skete på Rep. mødet 8/11-9/11. 
 

- Fraktioner har ikke længere et øremærket mandat til at sidde med i repræsentantskabet. 

Vi kan opfordre medlemmer og med-KUF’er til at stemme på Kliniske undervisere i 

repræsentantskabet.  

- Næste repræsentantskabsmøde er om 3 år.  

 

6. Årskurset 2025, der arrangeres af "Klubben af kliniske undervisere i 

ergoterapi" – herunder vores fremtidige samarbejde med vores ergo-venner. 

Honorar for at deltage vil ligge på ca. 400kr. Lars følger op på tid, sted og program. 21/5, Jane 

Ellegård som foredragsholder.  

 

7. Status på bestyrelsesmedlemmer – hvordan rekrutterer vi bedre? 
 

-  

 

8. Bestyrelsesarbejdet – strategi for det fremtidige arbejde – hvor skal vi lægge 

vores kræfter? 

- Mette: Vi er på rette spor. Vi har årskursus, Lars sidder i repræsentantskabet hos Dfys.  

- Lars: for 5 år siden havde vi kun årskurset til medlemmerne, og det virkede de tilfredse 

med. Årskursus hver andet år afholdes af FKUF og hver andet år af Klubben for kliniske 

undervisere i Ergoterapi. Vi er til stede i forhold til netværk 

FKUF kunne have et fast punkt på dagsordenen til KUF-møderne for at skabe synlighed. 

- Kontrakter fremadrettet: Kvalitetssikring for det kliniske forløb. Vilkår i jobfunktion. Hvad 

gør vi hver især ved fravær af KUF i praktikken efter hhv. 1, 4, 14 dage? KUF – vikar? Mette 

kigger på kontrakter og vedtægter/krav fra uddannelsesstedet 



- Marianne: interessant at dykke ned i vilkår hos KUF i privatpraksis. Vi tilføjer det til et punkt 

på KUF-møde ift. at gennemgå eventuelle ønsker fra de kliniske undervisere og hvad de 

ønsker af fraktionen.  

 

9. Diskussion af planer om afkortelse af uddannelsen.  
- Lars henviser til en kommentar fra tidligere formand i fraktionen, Uffe på fysio.dk Læs 

udtalelse fra Jeanette. 

- Lars sender udtalelse fra UCL ang. Dimittend profil, som kan være lidt uforståeligt. 

 


